
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 6/2022 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – Sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 

vôd Slovenskej kanoistiky  
 

Miesto konania zasadnutia: Junácka 6, Bratislava 
 
Deň konania zasadnutia: 26.4. 2022  

Čas začiatku zasadnutia: 9:30 hod Čas ukončenia zasadnutia: 13:00 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Matúš Štulajter 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský  
2. Renáta Daníková 
3. Jaroslav Slúčik 
4. Igor Ižo  
5. Róbert Orokocký 
6. Zora Hujsová   

 
Ostatní: 

1. Martin Vesel 
2. Matúš Štulajter 
3. Andrea Balážová 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3 
 
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: 
 

❏ ÁNO 

❏ NIE 
 
Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  

 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná 
 

❏ BOLA 

❏ NEBOLA  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:3) 
 

1. Komisie 
 

2. Rôzne  



 

 

PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:) 
 

❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom č. 1-2 

❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom č. 1-2  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná podoba 
zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 

ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 

 
1. Komisie 
 
Komisia klubov, mládeže a vzdelávania: 
 
Renáta Daníková predložila návrh na sústredenie pre mládež 14-16 rokov, ktoré sa uskutoční 
4.- 8.7.2022 v Liptovskom Mikuláši. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Renáta Daníková informovala o priebehu metodických výjazdov, ktoré sú všeobecne pozitívne 
vnímané, komisia bude v nich naďalej pokračovať a rozširovať o ďalšie témy a prednášateľov. 
 
VV vzal na vedomie 
 
Renáta Daníková otvorila diskusiu o školení trénerov. Vyplynula z nej úloha. 
 
Úloha: urobiť prieskum záujmu a zorganizovať školenie trénerov 
Termín: najbližší VV 
 
 
Ekonomická komisia: 
 
Zorka Hujsová predložila Smernicu o zúčtovaní nákladov 15% určených na činnosť klubov. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.canoe.sk/


 

 

Komisia vrcholového športu: 
 
Robert Orokocký predložil postup pri návrhu nominácie trénerov na akcie RDS a RDM, ktoré 
sa bude využívať v súčinnosti so schváleným rozpočtom na VZ. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Robert Orokocký predložil nominačné kritéria pre zaradenie do SVŠ pre rok 2023. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
Súťažná komisia: 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo predložil nomináciu rozhodcov na 1.- 4. NP. 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 6 
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
2. Rôzne 
 
Martin Stanovský informoval o stretnutí na Divokej vode. Je potrebné doriešiť problémy 

s refinancovaním energií na DV resp. VV. Okrem toho Slovenská kanoistika si nebude 
z dôvodu vysokých cien zo strany Divokej vody prenajímať šatne celoročne. Členovia SK si 

budú individuálne platiť za využívanie šatní, čo bude v sumári násobne menej ako požadovaná 
paušálna cena od DV. 

 
 

Róbert Orokocký informoval o trojročnom kontrakte SK-DV s TV JOJ SPORT. Okrem toho SK-
DV priebežne publikuje na sociálnych sieťach a je pripravená aj celoročná spolupráca 

s médiami. Zároveň dodal, že tento potenciál treba využiť pre marketingovú činnosť SK-DV 
a okamžite začať v tejto oblasti pracovať, inak bude celá energia a investície do PR zbytočné. 

Vzhľadom k týmto skutočnostiam predstavil tím v zložení A.Zererová, M.Stanovský ml., a 
R.Orokocký, ktorí už v danej agende odpracovali tento rok desiatky hodín a požiadal VV aby 

tento tím dostal oficiálny mandát ako PR a marketingový tím SK-DV.  Vytvorenie 
marketingového tímu vyplýva z úloh a dlhodobej stratégie pracovnej skupiny marketingu 

a propagácie predstavenej na novembrovom VV. 
 



 

 

 
 
Hlasovanie: 
 
ZA: 5 
ZDRŽAL SA: 1  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
   

 
 
 
 
__________________    
   
       Zapisovateľ 
 
 
 
 
 
__________________ 
    Martin Stanovský 

       Predseda SDV SK 


